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Styrelsemöte Borås Löparklubb 20/9 2021 

Plats: hos Marita Björk 

Närvarande: 
Lasse Jutemar, Pär Nyberg (via Teams), Marita Björk, Lars Wahlqvist. 
 
Öppnande av möte. 
Godkännande av dagordning. 
Dagordningen godkändes. 
Adjungering: 
Per Camén och Anton Wilson adjungeras till mötet. 
Sekreterare. 
Per Camén väljs till mötessekreterare. 
Föregående protokoll. 
Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna. 
 
Ekonomi. 
Rapport.  
- Kassarapport. Lars går igenom ekonomin. Vid mötet är behållningen 42 028,40     kr. 
 
Medlemsutveckling. 
Klubben har vid detta möte 191 st medlemmar. 
Medlemsantalet har ökat med 7 sedan föregående styrelsemöte. 
 
Inköp. 
- Inköp kläder mm 

Kläder inför höst/vinter.  
Lars har tagit fram förslag på långärmad T-shirt. Styrelsen beslutar att långärmad T-shirt, 
enligt Lars förslag, och långa vintertights skall ingå i klubbens klädkollektion. 
Mössa och keps kvarstår. 
 
Anton redovisar förslag på buff. Inget beslut, ytterligare förslag skall tas fram. 
 

- Sportdryck 
Anton informerar. Styrelsen beslutar att i nuläget skall klubben inte ingå något avtal för 
sportdryck. Sportdryck köps in vid behov. 
 

- Hjärtstartare 
Kvarstår. Lars undersöker vidare. 

 
- Gräsroten 

Lasse rapporterar 
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Rapporter. 
RF och SISU 
- Lasse rapporterar. 
 
SFIF 
- Lasse rapporterar. 
 
VFIF. 
- Lasse rapporterar. 
 
Kype 
- Lars rapporterar 
Klubben har svarat FoF (Fritid och Folkhälsa) Borås Stad, att just nu är det inte aktuellt med 
någon insats från oss men inga dörrar är stängda inför framtiden. 
 
Kommande aktiviteter 
Kalender framåt 
23/10: Trollstigen Open. 
Anmälningarna har börjat komma in. 
 
31/12: Sylvester lopp. 
Inget nytt. 
 
Övriga KM, egna lopp och ”utflykter”, aktivitetsdag mm 
31/10: Halloween event. 
Pannlampe löpning i Björkehov. Ellen skriver PM 
 
20/11: KM 10 km landsväg. 
Inget nytt. 
 
1/12: Decemberutmaningen startar. 
 
18/12: Skulpturvandring för medlemmar lördagen 18 december. 
 
- Event på Fotriktigt. 
Lars informerar. Eventet skall ha fokus på vinterkläder. 
Lars bokar datum med Fotriktigt. 
 
Utvärdering/Rapport 
DM 10000 meter 
Pär rapporterar. 
Totalt 54 deltagare. Fungerade på det hela bra. 
Saknades högtalare för att få ut information på ett bra sätt. 
 



3 
 

KM Terräng 
Mycket lyckat och uppskattat. 
Totalt 27 deltagare. 
 
Månadsutmaningen. 
Hittills 53 anmälda. 
 
BLK Cupen. 
Lasse rapporterade om BLK Cupen. 
 
Träning 
Lördagar, utvärdering och rapport 
Marita rapporterade. 
Fortsätter med Lördagsmilen. 
 
25/9: Rångedala 
2/10: Björkehov 
9/10: SOK68, Nordtorp 
16/10: Målsryd 
23/10: Trollstigen Open 
30/10: Kype 
6/11: Kransmossen 
 
Onsdagsintervaller, utvärdering och rapport 
Anton rapporterar. 
Fungerar bra. Antalet deltagare har ökat. 
 
Kommunikation internt o externt 
Hemsida.  
Fungerar bra.  
 
Medlemsbrev.  
Lasse skickar ut vid behov, ungefär 1 gång/månad. 
 
Årsmöte förberedelser 
Datum: 29/9 
Plats: Borås GIF, Knektås 
 
Praktiskt: 
Fika 
Lars ordnar fika. 
 
Verksamhetsberättelse 2020 
Gick igenom förslag på verksamhetsberättelse. Lasse skriver klart. 
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Årsredovisning/årsbokslut 2020 
Lars har gjort klart. 
 
Medlemsavgift 2022 
Styrelsens förslag till årsmötet är att behålla medlemsavgiften oförändrad. 
 
Verksamhetsplan 2021 
Lars tar fram en verksamhetsplan 
 
Ekonomisk plan 2021 
Budget finns. 
 
Ev motioner 
Inga motioner inkommna 
 
Övriga frågor. 
Lars informerar att deklarationen är inskickad till Skatteverket. 
 
 
Vid pennan:   Ordföranden: 
 
 
Per Camén   Lasse Jutemar 


